
 Zápis OsV Kutná Hora – Šipší č.: 1/22 
OsV: Osadní výbor Šipší (dále: ,,OsV“) 
Datum:   1. 31.01.2022 v 18:00 hod. 
Přítomni: 
 
 
 
Zapsal: 
Omluvili se: 
 
Neomluveni: 
Pozvaný host:  

Předseda: Martin Suchánek 
Členové: Ondřej Skřivan, Alexandr Špalek, Petr Vávra, Svatava Keltnerová, Juraj Kozák, 
František Záleský, Hana Žampachová, Ivan Kapusta, Josef Krištof, Šárka Zmeková, Petr 
Kalenda; 
Martin Suchánek; 
Jan Lenk, Jan Harsa, Zdeňka Balšánková, Lukáš Seifert, Martin Hlavatý, Silvia Doušová, 
místostarostka; 
x 
x 

Člen RM, ZM: x 
Příští jednání: 28.02.2022 
 
1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 
 
Předseda OsV M. Suchánek seznámil přítomné s programem:  

o body z minulých jednání; 
o zprávy z úřadu; 
o dotazník mezi pejskaři z návrhu Petra Kalendy; 
o komunitní akce Velikonoce; 
o různé. 

 
Body z minulého jednání, status: 

o Pohyb cyklistů v protisměru okolo stadionu Sparty – v řešení, posuzuje DI KH; 
o Oprava laviček v ulicích Jana Palacha a Havířská stezka – 1. etapa Jana Palacha je hotová; 
o Hlošina SVJ 17. listopadu 120, hlasování 10.1.2022: 

,,Osadní výbor Šipší doporučuje nechat odborně upravit/redukovat korunu hlošiny, 
aby v době olistění, až větve klesnou, nebylo bráněno lidem průchodu s odpovídajícím 
úklidem v jejím okolí.“  
Schváleno většinově per rollam, 12 hlasů.                                                        (schváleno jednomyslně) 

Projednáno: 
o Participativní rozpočet 2022; 
o Velikonoční stromy 2022 – komunitní akce 10.04.2022 v přípravě; 
o Dotazník mezi pejskaři z návrhu Petra Kalendy; 
o Odchyt holubů 2022 – opětovný zájem o umístění SVJ 17. listopadu 155  (schváleno jednomyslně) 
o Kontejnery u školy – chybí osvětlení; 
o Dům Jana Palacha 162-165 – pan Kozák opětovně žádá město o pomoc ve věci redukce stromů, 

ocenil pomoc bývalého pana starosty. Osadní výbor diskutoval možné sepsání hromadné žádosti 
s většinovou podporou obyvatel domů.  

o Přechod INTERCORA – žádost o znovuprověření a návrh řešení. 



2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM, MÚ: 

o TO – Osadní výbor Šipší doporučuje nechat odborně upravit/redukovat korunu hlošiny  
SVJ 17. listopadu 120, aby v době olistění, až větve klesnou, nebylo bráněno lidem 
průchodu s odpovídajícím úklidem v jejím okolí. 

o TO – Odchyt holubů 2022 – opětovný zájem o umístění SVJ 17. listopadu 155,  
centrálně pro celé sídliště.   

o TO – Přechod INTERCORA – žádost o znovuprověření a návrh řešení. 

Zápis zapsal/ověřil: Martin Suchánek 
 
 


